The United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland

The United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland is situated on two large islands called the British Isles. The larger island is Great Britain, which consists of three parts: England, Scotland and Wales. The smaller island is Ireland and there are about five thousand small islands. 

The country’s shores are washed by the Atlantic Ocean, the North Sea and the Irish Sea. The English channel separate Great Britain from the continent. 

The total area of the U.K. is 244.00 square kilometers with a population of 56 million. It is one of the most populated countries in the world. The average density of population is very high: about 220 people per square kilometer. The greater part of the population is urban. About 80 percent of people live in numerous towns and cities. More then seven million people live in London area. Very often the inhabitants of The United Kingdom and Northern Ireland are called English. 

The surface of the British Isles varies very mach. There are many mountains in Scotland, Wales and northwest of England but they are not very high. Ben Nevis in Scotland is the highest mountain. The northern part of Scotland is mountainous and is called the Highlands. Scotland is also famous for its beautiful lakes, which are called Lochs. 

The mountains in G.B. are not very high. There are many rivers in G.B., but they are not very long. The Themes is the deepest, the longest and the most important river in England. 

The climate of G.B. is mild. It is not very cold in winter and hot in summer. The average temperature in January is about 5C above zero. February is the coldest month in the year. The summers are cool and rainy. July is the warmest month. There is much rain and flog in autumn and winter. October is the rainiest month in the year. 
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Великобритания Великобритании и Северной Ирландии расположена на двух больших островах, названных Британскими островами. Больший остров - Великобритания, которая состоит из трех частей: Англия, Шотландия и Уэльс. Меньший остров - Ирландия и есть приблизительно пять тысяч маленьких островов. 

Берега страны вымыты Атлантическим океаном, Северным морем и Ирландским морем. Ла-Манш отдельная Великобритания от континента. 

Полная область Великобритании - 244.00 квадратных километра с населением 56 миллионов. Это - одна из наиболее населенных стран в мире. Средняя плотность населения очень высока: приблизительно 220 человек в квадратный километр. Большая часть населения является городской. Приблизительно 80 процентов людей живут в многочисленных городах и городах. Более тогда семь миллионов человек живут в Лондонской области. Очень часто жителей Великобритании и Северной Ирландии называют английским языком. 

Поверхность Британских островов изменяет очень машину. Есть много гор в Шотландии, Уэльсе и к северо-западу от Англии, но они не очень высоки. Бен-Невис в Шотландии - самая высокая гора. Северная часть Шотландии является гористой и называется Горной местностью. Шотландия также известна ее красивыми озерами, которые называют Lochs. 

Горы в G.B. не очень высоки. В G.B есть много рек., но они не очень длинны. Темы являются самыми глубокими, самыми длинными и самая важная река в Англии. 

Климат G.B. умерен. Это очень не холодно зимой и горячий летом. Средняя температура в январе - о 5C выше ноля. Февраль - самый холодный месяц в году. Лета прохладны и дождливы. Июль - самый теплый месяц. Есть много дождя и пороть осенью и зимой. Октябрь - самый дождливый месяц в году.

